
Fredrik Ternvall – The Story av (och med) Thomas Deutgen 

Runt 98‐99 var Fredrik med och drog  igång innebandyskolan och för att sedan bryta ut tjejerna till egna 

träningar i Skälbyskolan. För att få ihop tillräckligt många var det årgångarna 93‐94 som gällde, vilket var 

ganska naturligt då både jag och Fredrik hade en 93:a och 94:a.  

Körde så ett par år och började ganska tidigt anmäla oss till cuper i 92‐klassen eftersom reglerna gjordes 

om för slutspel och tabeller för 93:orna. Tack vare det så fick tjejerna redan i tidigt stadium rejäla 

utmaningar. 

20040106 kom första cupsegern. Täby´s Trettondags turnering i klassen 92/93. I finalen besegrades Beles 

92:or 3‐4! 

Året därpå vann vi cupen igen: 

 

City Rats Cup spelades för första gången denna säsong vilket blev succé… 63‐3 i målskillnad på 5 matcher… 

2007 ställde vi upp i P93‐klassen där vi vann vår grupp och förlorade sedan semin på straffar, men vann 

matchen om 3:e pris! 

Fredrik firade även sin 40‐årsdag på luftmadrass i ett klassrum i Västerås 

 



 

2007 blev det även vinst för både 93 och 94 i Storvreta 

 

 

Till säsong 07/08 hade Bele´s damlag förintats av olika anledningar och för att rädda damlaget så gick 93‐

laget in med Fredrik i spetsen för att rädda dem.  Tjejerna var då ca 13 år men vi vann Div 4 med 188‐47 i 

målskillnad (16 vinster, 2 oavgjorda, 2 förluster) 

 

   



Säsong 08/09 kunde Bele´s F93 se sig som Svenska mästare i Lunarstorm Cup 

 

När det gällde damlaget så vann vi Div 3 redan första året med 4 poängs marginal ner till tvåan Ekerö. 

Sen var det två knackiga säsonger i tvåan innan vi tog kvalplatsen säsong 11/12 och lyckades besegra Flen i 

kvalet. 

Fredrik har lyckats vinna allt med F93 laget genom åren förutom det efterlängtade Sanktan (Mitti) guldet. 

En final 08/09 var det närmaste vi kom men förlorade mot ärkerivalen Täby IS. 

94:orna vann ju det året efter vi splittrade 93/94 (06/07) till två årgångar då vi var totalt över 40 spelare. 



 

Det inte Fredrik vet om alla tjejer som är födda runt 93‐94 i Sverige är inget att veta. Han har alltid haft 

stenkoll på de andra klubbarna och tjejerna. Med sitt stora intresse för innebandyn har även åkt och tittat 

på många matcher land och rike runt. Innan man läser om övergångar och dylikt i IB‐magazinet så har man 

hört det av Fredrik först.  

Han har lagt ner otroligt mycket med tid på det egna laget och vilket också har skapat en massa 

framgångar… Vilket också har märkts på framgångarna för Beles tjejer i Stadslaget m.m 

 

Thomas Deutgen 


